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Haarlem 04‐ 2011 Varkensruggetje Kruisstraat gaat verdwijnen 
Vanaf het begin vonden we het al niets, de bolle rand in 
de Kruisstraat op de Rode Loper. Met de sneeuw 
afgelopen winter bleek nog eens hoe onveilig de rand 
was. En nu gaat hij verdwijnen!  
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Haarlem 04‐2011 De fietspont tussen Belgiëlaan en Spaarnelaan komt er 
In de commissie Beheer bleek er voldoende steun te zijn voor het voornemen van het college een pontje te realiseren 
over het Spaarne tussen de Belgiëlaan en de Spaarnelaan.  

Fietspont Belgiëlaan 

Met de realisatie van de fietspont Belgiëlaan ‐ Spaarnelaan wordt invulling gegeven van onderliggende en vastgestelde beleidskeuzes 
zoals het Uitvoeringsprogramma fietsinfrastructuur, Structuurplan 2020 en de recreatienota Haarlem. Hiermee wordt een belangrijke 
ontbrekende schakel in het fietsnetwerk ingevuld (citaat).  

De Fietsersbond steunt dit provinciaal en gemeentelijk voornemen omdat: 

Het een lang gekoesterde wens is een verbinding aan de zuidkant van het Spaarne tot stand te brengen 
Er een fietsroute wordt gerealiseerd die ontvlochten is 
Het het (recreatief) fietsen bevordert 
Het met relatief weinig financiële middelen is te realiseren. 
 
De Fietsersbond is verbaasd over de maatschappelijke weerstand. Er zijn in onze ogen nauwelijks inhoudelijke argumenten om tegen 
de aanleg te zijn anders dan dat de aanleg ervan geld kost. In verhouding tot OV en auto is deze echter verwaarloosbaar. De meeste 
fietsvoorzieningen zijn bovenwijkse voorzieningen. De commissie dient in onze ogen dergelijke bovenwijkse belangen goed in 
ogenschouw te nemen waar wijkbewoners en wijkraden in beginsel niet voor op komen. 
 
Maatschappelijke ondersteuning is hier veel meer op zijn plaats. De fiets is het transportmiddel van de toekomst in stedelijke 
gebieden. Hoe meer de fiets gebruikt wordt, hoe leefbaarder de stad, hoe gezonder de mens en goedkoop voor de samenleving!  
 
Duur? De investeringskosten zijn globaal geraamd op € 200.000,‐, waarvan € 180.000,‐ gedekt wordt door een provinciale subsidie en 
€ 20.000,‐ door eenmalige gemeentelijke bijdrage. De jaarlijkse onderhoudskosten voor het pontje en de steigers zijn geraamd op € 
10.000,‐. Dit bedrag wordt doorlopend beschikbaar gesteld uit het Recreatiebudget. De bemensing van de pont zal door 
Spaarnelanden worden verzorgd. Spaarnelanden krijgt hiervoor een rijksbijdrage uit van het Participatiebudget van €25.000,‐ per 
jaar, gedurende de 3 jaar. Voor de gemeente zijn hier geen kosten aan verbonden. 
 
De totale jaarlijkse kosten bedragen hierdoor € 25.000,‐ voor de leerwerkplaatsen en € 10.000,‐ voor de onderhoudskosten, tezamen 
€ 35.000,‐.  
 
De gemeentelijke lasten bedragen derhalve eenmalig € 20.000 en jaarlijks € 10.000 aan onderhoudskosten. Een koopje zouden wij 
zeggen. 
 
Wij zien daarom geen enkel bezwaar tegen de komst van een fietspontje. 

Haarlem 05‐2011 Bereikbaarheid fietsenstalling Stationplein kan beter 
Deze stelling stond in het Haarlems Dagblad. 83 procent is het daarmee eens. Volgens ons zou de bewegwijzering beter 
kunnen en moet er een duidelijke route naar Haarlem‐Noord komen. 
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Haarlems Dagblad 14‐06‐2011 Waar moet die bakfiets heen? 
 
Het blijft soms tobben met de nieuwe fietskelder, getuige een berichtje dat vandaag in 
de krant verscheen. Een mevrouw die haar bakfiets wilde stallen in de fietskelder, 
kwam bedrogen uit. Dat kan dus niet.  
Al eerder is de mening gevraagd van Haarlemmers in het Haarlems Dagblad. De uitslag 
van een enquête die het Haarlems Dagblad daarover heeft gehouden is eerder ook op 
onze site verschenen.  

Haarlems Dagblad 14 ‐06‐2011 ‐ Centrum uitstekend bereikbaar 
De Fietsersbond en Rover zijn het er roerend over eens: Openstelling van de Kruisweg 
voor auto's zoals een aantal Haarlemmers wil, is helemaal niet nodig. Wel zou de 
bewegwijzering verbeterd mogen worden. 
Omdat de routes van en naar het station gewijzigd zijn met het openen van de Rode 
Loper en het in gebruik nemen van het Stationsplein door de bussen, is het voor 
Haarlemmers soms behoorlijk zoeken om naar het stationsplein of de parkeergarage bij 
het station te komen. De Kruisweg weer openstellen voor auto's is volgens de 
Fietsersbond en Rover geen optie.  
Rover en de Fietsersbond pleiten ervoor pas een eindoordeel te vellen over de nieuwe 
situatie rondom het station als het project helemaal is afgerond. Het is in het begin 
immers altijd wennen als verkeerssituaties veranderd worden. Download het artikel hieronder dat vandaag in het 
Haarlems Dagblad is verschenen. 

Haarlem 30‐06‐2011 Hoera! Fietsonderdoorgang Buitenrustbruggen gerealiseerd  
Op maandag  4   juli  wordt de fietsonderdoorgang feestelijk geopend door gedeputeerde Elisabeth Post en wethouder 
Rob van Doorn. De Fietsersbond zal het feestje meevieren. Immers al uit de tijd dat de Fietsersbond ENWB heette (de 
Enige Echte Nederlandse Wielrijdersbond) heeft zij de aanleg van deze belangrijke fietsschakel beijverd. 
 
Deze fietsonderdoorgang is een win‐win situatie: de doorstroming van het verkeer verbetert en fietsers kunnen snel en 
veilig onder de brug door. Op de 'fietssnelweg' langs het Spaarne, tussen Schalkwijk en Haarlem‐Centrum, staan 
dagelijks duizenden fietsers voor de verkeerslichten bij de Buitenrustbruggen te wachten, tot het fietslicht weer op 
groen springt. Auto's rijden met volle vaart over de brug. En dat gaat regelmatig mis. Ieder jaar waren hier enkele 
ernstige ongevallen te betreuren met fietsers als slachtoffer. 
 
Het eerste ENWB‐plan voor een onderdoorfietspad dateert van 1980! Toen 25 jaar geleden het huidige tweerichtingen 
fietspad langs waterzijde van de Schalkwijkerstraat werd aangelegd heeft de toenmalige Fietsersbond Haarlem ook 
gepleit voor de onderdoorgang onder de bruggen door. 
Een nieuwe kans kwam in 2005: Toen werd het kruispunt Schipholweg‐Schalkwijkerstraat – ten behoeve van de 
versnellingsmaatregelen van de Zuidtangent – verbouwd. Onbegrijpelijk dat het toen niet lukte. De subsidiegelden 
mochten alleen aan bus en niet aan fiets worden uitgegeven. Wij hebben dat nooit begrepen. Maar de Fietsersbond gaf 
niet op: na langdurig onderhandelen en veel politiek lobbywerk is er uiteindelijk steun voor dit plan gekomen. Maar 
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toen was er geen budget. Opnieuw speelde de Fietsersbond een rol. In opdracht van de provincie voerde de 
Fietsersbond een inventarisatie van fietsknelpunten in de provincie uit. Dankzij dit rapport werd in 2008 het 
fietsstimuleringsprogramma “Impuls Fiets” geboren. Hieruit kon de fietsonderdoorgang worden betaald. En nu, juni  
2011, kan de verbinding in gebruik worden genomen. 
In feite is deze fietsonderdoorgang de meest effectieve maatregel om de doorstroming van bus‐ en autoverkeer op dit 
zeer drukke verkeersknooppunt te verbeteren. De cyclustijd van de verkeerslichten wordt flink verkort, omdat fietsers 
onder de weg door gaan.  
De reistijd voor fietsers, komend van Schalkwijk, wordt versneld. En dat zal ongetwijfeld veel mensen op  

Haarlem 08‐2011 Houtmanpad 
In februari heeft de Haarlemse gemeenteraad het besluit genomen het Houtmanpad fietspad aan te leggen naast het 
bestaande voetpad. Sinds vorige week woedt er in de media een heftige discussie over de zin van dit plan. Het plan om 
dit fietspad aan te leggen, is al ongeveer 10 jaar oud. De Fietsersbond is blij met de komst van dit fietspad want: 
 

1. De fietser (niet de brommer/scooter) krijgt een eigen (schone) route naar de kust door een groen gebied. 
2. Het voetpad waar nu al –niet formeel toegestaan, wel gedoogd‐ wordt gefietst, wordt daardoor ontlast en 

veiliger. 
3. Automobilisten worden verleid hun auto te laten staan om van en naar het strand te fietsen. 
4. Fietsers krijgen een route die veilig is, met name voor (ouders van) kinderen die van en naar de Uk 

(kinderdagverblijf) en Beatrixschool fietsen.  
 

Zoals alles kost de aanleg van dit fietspad geld. Dit geld wordt opgebracht door de provincie die dit vooral doet om het 
Zandvoort autoverkeer te ontlasten. Wij zien de aanleg van dit fietspad als een verbetering van de bestaande 
fietsinfrastructuur. Karel van Broekhoven (GroenLinks, Fietsersbond en Milieudefensie) heeft een notitie geschreven 
waarin wij ons kunnen vinden. De hierin opgenomen voorstellen komen overeen met de opvattingen van de 
Fietsersbond. Karel heeft ons toestemming gegeven zijn notitie te verspreiden onder de leden van de Fietsersbond 
 
Lees hieronder de notitie Houtmanpad door Karel van Broekhoven 

 

Fietspad langs de Brouwersvaart. Voorstel voor verbetering.  

Het verzet tegen de gemeentelijke plannen voor fietspad langs de Brouwersvaart lijkt gebaseerd op de volgende bezwaren:  
Het intieme karakter van het pad gaat verloren  
Men wil niet dat de voetganger op dat pad een mindere positie krijgt dan de fietser.  
De menging van fietsers met voetgangers op twee plaatsen (bij Uk en Beatrix) is gevaarlijk  
• Het is zonde van de bomen die moeten verdwijnen en het noodzakelijke dempen van 70 centimeter van de vaart Vóór het fietspad 
zijn goede redenen:  
Er zijn veel fietsers op het pad, dat geeft wrijving met de voetgangers en is niet ongevaarlijk  
Een goede fietsroute vanuit Haarlem Centrum naar de duinen kan mensen uit de auto lokken. De wegen naar de kust worden ontlast 
en veiliger  
• Het is een aangename en snelle verbinding voor bewoners van het Ramplaankwartier met het centrum  
Een aantal gebruikte tegenargumenten zijn onjuist:  
Het wandelpad wordt een 3,5 meter breed fietspad (want: het fietspad komt een eindje naast het wandelpad, gescheiden door de 
bestaande haag)  
Het wandelpad wordt geasfalteerd. (want: het wandelpad blijft schelpenpad, behalve op de stukken bij Uk en Beatrix. Het is trouwens 
nog maar kort een schelpenpad. Tot 8 jaar geleden was het hele wandelpad geasfalteerd)  
Het dient alleen maar om subsidie op te maken (want: de wens voor 
een fietspad bestaat al heel lang, maar er was nooit geld)  
 
Er is een voorstel om het probleem van de menging van fietsers en 
voetgangers op te lossen door het fietspad achter Uk en Beatrix langs 
te leiden. Met dat voorstel zijn eigenlijk alle bezwaren min of meer 
opgelost, behalve voor hen die geen fietsers dulden op 6 meter 
afstand, gescheiden door een haag.  
Hieronder een ander voorstel om hetzelfde probleem op te lossen. In 
dit voorstel wordt het voetpad via knuppelbruggetjes over de 
Brouwersvaart geleid op de plekken waar het krap is. Daardoor 
blijven de voetgangers en fietsers gescheiden, wordt het contact met 
de natuurwaarde van de vaart nog intensiever voor de voetgangers 
en is het kappen van de bomen en het dempen van de strook van de 
vaart niet meer nodig. Ook de compensatie van het water is dan 
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overbodig. Voor de boten wordt het krapper, maar die zijn er bijna niet en er blijft een doorvaart. Er wordt trouwens soms veel te 
hard gevaren en die snelheid gaat dan gelijk uit.  

 

In de gemeentelijke schets is dit met een paarse lijn ingetekend:  

 
 

Het fietspad kan ter hoogte van Uk en Beatrix geen 3 meter breed worden in deze oplossing. Waarschijnlijk zal 2,6 of 2,8 wel haalbaar 
zijn. Dat is tegen de CROW‐normen, maar omdat het om kleine stukjes gaat (bij Uk 35 meter en bij Beatrix 45 meter) is dit acceptabel. 
Als alternatief kan het knuppelpad ook doorgetrokken worden tussen Uk en Beatrix, dat is wel zo rustig. Voordelen van dit voorstel 
tov het achter de bebouwing omleiden van het fietspad zijn:  

 
Waarschijnlijk goedkoper 
eenvoudiger, want geen eigendomskwestie 
een directere aansluiting van de fietsers op het verlengde van het Houtmanpad 
mooier 
er gaat geen land verloren voor tuinbouw. 

 

Knuppelbruggetjes  

In moerassige natuurgebieden worden knuppelpaden en ‐bruggen veel gebruikt om 
voetgangers over water of zompig terrein te leiden. Het geeft een heel direct contact met de 
natuur op plekken waar men anders niet kan komen, en misstaat niet in het terrein. In 
Haarlem hebben we een lange knuppelbrug voor fietsers langs het spoor richting 
Haarlemmerliede.  
 
Voor de situatie bij de Brouwersvaart zou deze alleen voor voetgangers zijn en veel minder 
massief en breed hoeven te zijn.  

    Hiernaast een voorbeeld van zo’n pad voor voetgangers.  

 
De intimiteit van het pad wordt hiermee versterkt en het pad zal alleen maar aantrekkelijker 
worden voor voetgangers en natuurliefhebbers. Als deze bruggetjes na enkele jaren goed in 
het landschap zijn opgenomen door de begroeiing worden ze een attractie.  
Het veiligheidsprobleem is hiermee niet helemaal opgelost. Voetgangers naar Uk moeten bij de ingang het fietspad oversteken. Daar 
moet dus wat aan de vormgeving worden gedaan. Maar in de huidige situatie is dat probleem nog veel groter en in het gemeentelijke 
plan ook.  

 
Karel van Broekhoven  
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Haarlem 09‐2011 Informatie Gemeente Haarlem over het fietsen in haar gemeente 
Op de site http://www.haarlem.nl/haarlem‐a‐z/fietsen/ geeft de gemeente Haarlem informatie voor fietsers: U vindt er 
onderwerpen over:  
 

‐ Fietsoverlast 
‐ Fietscalculator 
‐ Uw fiets stallen in Centrum 
‐ Fietsbeleid 
‐ Uw fiets stallen bij het station 
‐ Nota Fietsroutenetwerk Zuid‐Kennemerland 
‐ Fietsenrekken aanvragen (voor bewoners en bedrijven) 
‐ Buurtstallingen voor bewoners 

 

Haarlem 15‐09‐2011 Geen tweede fietsopgang Stalling Stationsplein 
De Fietsersbond pleit in de nieuwste Haarlemmer Wielen voor het doortrekken van de Rode Loper naar Haarlem‐
Noord. Dit is belangrijker dan een tweede fietsopgang op het Stationsplein omdat de Kruisstraat en Kruisweg de 
belangrijkste fietsroute is van en naar het centrum. Een goed doorgetrokken fietsroute van Haarlem Noord naar het 
centrum van Haarlem via de Rode Loper maakt een tweede fietsopgang op het Stationsplein overbodig. Een groot 
gedeelte van de Rode Loper Noord is al gerealiseerd. Nu nog het laatste stuk tot aan de Schotersingel en de fietsbrug 
over het water van de Bolwerken. De Fietsersbond pleit ook voor een betere bewegwijzering van en naar de 
fietsenstalling, de Kiss and Ride‐plaatsen en parkeergarages. De volledige tekst van het artikel vindt u in de Haarlemmer 
Wielen nr.2 elders op deze website. Het artikel uit het Haarlems Dagblad kunt u hieronder lezen. 
 

 

Haarlem 15‐09‐2011 Fietsersbond ja tegen fietspad Houtmanpad, maar gescheiden fietspad  
Op uitnodiging van de Stichting Behoud Houtmanpad zal de Fietsersbond aanwezig zijn bij de 'Hoor de stilte ‐tocht' op 
het Houtmanpad zaterdag 17 september. Dit lijkt tegenstrijdig omdat de stichting Behoud Houtmanpad voor het 
terugtrekken van de plannen van de gemeente voor de aanleg van een fietspad langs het Houtmanpad. De Fietsersbond 
is is wel vóór de aanleg van het fietspad, echter geheel gescheiden van het huidige voetpad. Lees het persbericht op de 
volgende pagina dat hierover door de bond is aangeboden aan de Haarlemse media. 
 

 

PERSBERICHT  

Haarlem, 16 september 2011  
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Fietsersbond zegt já tegen fietspad Houtmanpad, maar stelt voor fietspad geheel gescheiden van het voetpad  

De Fietsersbond heeft een uitnodiging ontvangen van de Stichting Behoud Houtmanpad voor de 'Hoor de stilte ‐tocht' op het 
Houtmanpad zaterdag 17 september. De Fietsersbond zal ook aanwezig zijn. Maar wij zijn wel vóór de aanleg van het fietspad. Wel 
zien we graag gescheiden trajecten voor voetganger en fietser langs het Houtmanpad.  

 

Onder de Randweg door linea recta van Raaks naar Ramplaan 

De Randweg is een barrière tussen Haarlem en Bloemendaal, tussen de stad en de duinen en strand. Op slechts één plek, in Haarlem‐
Noord bij de Jan Gijzenkade, is er een fietstunnel onder de Westelijke Randweg door. De provincie was een aantal jaren geleden van 
plan om alle kruispunten van de Randweg te voorzien van fietstunnels of fietsbruggen. Dit om het aantal ongelukken met ernstig 
letsel terug te brengen. De plannen van de provincie zijn helaas in de ijskast beland. Maar nu is het mogelijk‐na meer dan 10 jaar 
voorbereiding ‐de aanleg van een fietstunnel onder de Randweg en fietspad langs de Brouwersvaart te realiseren. Een verbinding 
linéa recta van de Raaks naar het Ramplaankwartier en de achterliggende Kennemerduinen, zonder minutenlang wachten bij de 
stoplichten bij de Zijlweg of de De Ruijterweg, niet meer stoppen voor de spoorbomen bij de Westergracht. Niet voor niets maken vele 
fietsers nu al gebruik van het Houtmanpad. Ook fietsers houden van een landelijke omgeving. Maar het is een voetpad en eigenlijk 
niet geschikt om te fietsen.  

 

Het voetpad blijft ongewijzigd  

Het oude schelpenpad blijft. Er komt een fietspad aan de andere kant van de heg, net zoals het Schoterkerkpad tussen de Jan 
Gijzenkade en Santpoort‐Zuid. Daar is iedereen heel tevreden over. Het voetpad blijft zoals het is, wordt fietsvrij, dus prettiger om te 
wandelen. De bruggetjes worden lager, zodat ook ouderen en mindervaliden gebruik kunnen maken van deze route. Het fietspad 
wordt afgestrooid met witte steentjes, waardoor het de uitstraling krijgt van een schelpenpad.  

Kinderen en scholieren  

Met de komst van kinderdagverblijf Uk aan Zee en het feit dat 
een derde van de leerlingen van de Beatrixschool aan de 
oostzijde van de Randweg woont, is de aanleg van een fietspad 
naar de mening van de  
Fietsersbond zeer welkom. Veilig en zonder wachttijden ónder 
de Randweg door.  

Leg fietspad achter de Beatrixschool langs  

Langs Uk en De Beatrixschool is geen ruimte voor aparte fiets‐
en voetpaden langs de vaart. De Fietsersbond stelt voor om het 
fietspad ten zuiden van de bebouwing van Uk en Beatrixschool 
te geleiden, daarbij gedeeltelijk gebruikmakend van de 
bestaande paden. Er worden geen bomen gekapt, er is geen 
oevercorrectie nodig en het schelpenpad blijft even rustiek als 
het nu is. Loslopende honden geen probleem. Bijkomend 
voordeel is dat de ingang van de buitenschoolse opvang Uk 
verplaatst kan worden naar de zuidzijde waardoor ook de 
bakfietsen van het schelpenpad verdwijnen. Kortom ons inziens een win‐win situatie voor zowel voetgangers als fietsers. Verder is het 
ook nog de goedkoopste oplossing.  

Fietsers maken geen herrie, de Randweg wel  

Fietsers en bakfietsers maken geen herrie, de tienduizenden auto's op de Randweg wel! Brommers en scooters mogen ook in de 
nieuwe situatie niet op het Houtmanpad komen. Daarop moet streng gehandhaafd worden, vindt de Fietsersbond. De Provincie, die 
dit project betaalt, stimuleert hiermee het fietsgebruik van en naar de stad en richting kust; zo zullen meer mensen de auto laten 
staan. Dit is geen geld uitgeven aan 'overbodige luxe'. Het merendeel van de kosten gaat zitten in de verbreding en verdieping van het 
tunneltje (tweederde van de totale kosten) zodat er ruimte ontstaat voor fietsers en voetgangers en je je hoofd niet stoot.  

Noot voor de redactie: Voor nadere informatie: Fietsersbond Haarlem, Rob Stuip tel. 06 15206104  

Heemstede 16‐09‐2011 Heemstede wil oude Kwakelbrug vervangen 
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De plannen van de gemeente Heemstede om de Kwakelbrug over het Heemsteeds Kanaal te vervangen en 
toegankelijker te maken voor voetgangers en fietsers worden toegejuigd door de Fietsersbond. Met een nieuwe 
fietsbrug krijgen leerlingen van het Hageveld College een zeer gewenste en vooral veiliger fietsroute. In het Haarlems 
Dagblad van 16‐09 worden de plannen toegelicht. Dit artikel vindt u op de volgende pagina.  
 
 

 
Haarlems Dagblad 17‐09‐2011 Verspronckweg krijgt vrijliggende 
fietspaden 
In het Haarlems Dagblad van 17‐9 vindt u een artikel over het voorgenomen besluit 
van de gemeente Haarlem om het zuidelijke gedeelte van de Verspronckweg uit te 
voeren met vrijliggende fietspaden. De Fietsersbond is heel blij met dit besluit.  
 
Wij hebben ook voorgesteld om het in onze ogen overbodige rechtsafvak naar de 
Kinderhuissingel op te heffen zodat er meer ruimte is voor bomen en parkeerplaatsen 
 
 

Haarlems Dagblad 17‐09‐2011 Blunder aanpak Julianalaan 
De vernieuwing van de bestrating van de Julianalaan komt a.s. do nog in raad. Er lijkt 
een ruime meerderheid te zijn voor de aanleg van vrijliggende fietspaden. Succes voor 
de Fietsersbond.  
Wij hebben altijd geroepen dat andere wegindeling onveilig is, in strijd is met de 
uitgangspunten van het verkeersbeleid van de gemeente, en dat de provincie dat niet 
zou subsidiëren. De projectnemer was echter in 2010 al met project gestart (en naar de 
buurt gegaan met een plan met fietsstroken op de weg) voordat de projectopdracht 
was gegeven. 
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Lees het verslag van de inspraakavond in het Haarlems Dagblad 

 

Haarlem 21 ‐09‐2011 Fietsenstalling Raaks bijna klaar 
Het nieuwe Raakscomplex is een groot succes en wordt goed bezocht, vaak per fiets. De fietsenrekken blijken op dit 
moment niet aan te slepen. Er wordt op dit moment druk gewerkt aan het realiseren van een tijdelijke fietsenstalling 
naast de parkeergarage. Hopelijk zullen de bezoekers die inmiddels gewend zijn aan het her en der neerzetten van hun 
fiets, de stalling gaan gebruiken. De officiële opening is op 3 oktober a.s. samen met die van de Raakspoort? De stalling 
is gratis en je fiets staat er veilig en droog. 
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Haarlem 24‐09‐2011 Julianalaan krijgt definitief vrijliggende fietspaden 
In de raadsvergadering van 22 september j.l. heeft de 
Haarlemse gemeenteraad met grote meerderheid besloten 
dat de Julianalaan toch vrijliggende fietspaden krijgt. Alleen 
de VVD, Trots en de Actiepartijen stemden tegen dit besluit.  
 
De Fietsersbond is blij met het voorgenomen plan omdat 
vrijliggende fietspaden een veel veiliger fietssituatie betekent.  
 
Wilt u hierover meer weten, lees dan het artikel dat op 17‐9 
verschenen is in het Haarlems Dagblad en/of download het 
artikel op de volgende pagina. 

Utrecht 27‐09‐2011 Fietsen is veel gezonder dan we 
denken, ook in de stad 
 
De Volkskrant berichtte op 26 september dat ‘fietsen lang niet 
zo gezond is als we denken'. De krant baseerde dit bericht op 
een studie van hoogleraar Grigg over longziekten. Grigg keek 
wel naar de nadelen van fietsen, maar niet naar de 
gezondheidsvoordelen. Eerder onderzoek toont dat de 
positieve effecten van fietsen op de gezondheid vele malen 
groter zijn dan de negatieve. Fietsen is dus veel gezonder dan 
we denken met zijn allen. 
Dat neemt niet weg dat de Fietsersbond de zorg van Grigg 
over de blootstelling van fietsers aan fijnstof deelt. Uit 
bovengenoemde studie blijkt dat fijnstof tot beduidend meer 
schade bij fietsers leidt dan verkeersonveiligheid. De 
voorstellen van Grigg komen overeen met eerdere voorstellen 
van de Fietsersbond: meer hoofdfietsroutes door rustige 
verblijfsgebieden, meer scheiden van fietsen en autoverkeer 
langs verkeersaders en natuurlijk blijven werken aan minder 
verbrandingsmotoren op straat.  

 

Bloemendaal 30‐09‐2011 Handtekening Kattendel overhandigd aan PWN 
De handtekeningenlijst (zo'n 1750 handtekeningen) is vandaag overhandigd aan PWN. We zijn blij dat PWN uiteindelijk 
heeft besloten het fietspad naar de strandslag Kattendel te behouden. Zie voor meer berichten hierover bij het dossier 
Kattendel op onze site. Daar vindt u ook foto's van de overhandiging en de overige artikelen over Kattendel. 

Haarlems Dagblad 01‐12‐2011 Ingezonden brief over Houtmanpad 
Het houdt niet op met het Houtmanpad. Lees de ingezonden brief v an 29‐11‐2011 die u hieronder kunt downloaden. 
De brief is geplaatst in het Haarlems Dagblad. Wat ons betreft een prima geluid. 
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Haarlems Dagblad 6‐12‐2011 Fietser ernstig gewond door aanrijding met afslaande vrachtwagen 
Omwonenden van de Kleverlaan met de Velserstraat in Haarlem‐Noord maken zich zorgen over de verkeersveiligheid in 
hun buurt. Zeker nadat er weer een ongeval heeft plaats gevonden. De wijkraadssecretaris van de wijkraad Kleverpark 
heeft aangedrongen op snelle maatregelen. Ook wij wilden al in de jaren 90 een rotonde. Het geld was er toen, maar 
dat plan haalde het niet omdat een deel van de Kweektuin zou moeten wijken voor de rotonde. Er zijn weliswaar 
fietsstroken op de kruising gekomen en opstelvakken voor fietsers, maar dat is blijkbaar onvoldoende. Lees het verslag 
van het HD hieronder en de ingezonden brieven die hierop volgden. 
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Haarlems Dagblad 2011‐12‐07 Hillegomse ouderen krijgen les over dode hoek 
Dat er al heel wat f ietsers ernstig gewond zi jn geraakt of zi jn omgekomen door vrachtwagens die 
rechtsaf slaan, is bekend. In Hil legom heeft men maatregelen genomen. Ouderen kregen daar les over 
de problemen die kunnen ontstaan doordat een vrachtwagenchauffeur f ietsers niet goed kan zien. Ze 
kregen theorielessen over de dode hoek en konden in een vrachtauto zelf ervaren hoe moeil i jk het voor 
een chauffeur kan zi jn om de bocht rechtsaf goed te overzien.  
Een prima init iatief. Lees het hele art ikel op de volgende pagina: 
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Haarlems Dagblad 8‐12‐2011 Automobilist rijdt door na aanrijding met jonge fietster 
Nadat gisteren een man ernstig gewond is 
geraakt bij een ongeluk door een rechts afslaande 
vrachtauto is er vandaag weer een aanrijding 
geweest.  
Een automobilist die rechtsaf sloeg heeft het 
meisje geen voorrang verleend. Gelukkig is het 
meisje niet ernstig gewond.  
 
De politie zoekt getuigen van de aanrijding.  
Lees de oproep van de politie hieronder. 
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Haarlems Dagblad 2011‐12‐10 Rode loper: bus pas maar net op de nieuwe busbaan 
Bij een proef door Connexxion op de Kruisweg is op de valreep duidelijkheid over de vraag of de bussen die daar 
binnenkort zullen rijden, ook werkelijk hun bochten kunnen draaien.  
Gebleken is dat het probleem vooral zit bij het kruispunt Kruisweg‐Parklaan. De lange bussen van Connexxion hebben 
hier te weinig ruimte om de bocht naar rechts te maken. Een verkeerslicht dat in de middenberm van de Kruisweg was 
geplaatst, werd half omver gereden door een uitzwenkende bus. Na overleg met de gemeente is het verkeerslicht in de 
loop van de dag verplaatst. De Fietsersbond en omwonenden vragen zich af hoe dat zal gaan straks. De bussen kunnen 
amper hun bochten draaien, fietsers komen in de knel te zitten als ze niet heel netjes binnen de aangegeven lijntjes 
blijven rijden.  
Hopelijk zal het uiteindelijk allemaal opgelost kunnen worden en zullen er geen gewonden vallen, zeker met de 40 tot 
50 bussen die daar in de spits per uur rijden. 

 

Haarlems Dagblad 10‐12‐2011 Meevaller fly‐over 
bedraagt 'enkele miljoenen' 
De bouw van de fly‐over bij de Amsterdamsevaart blijkt 
goedkoper uit te vallen dan begroot. Wethouder Van Doorn 
van Verkeer houdt rekening met een behoorlijke meevaller. Het 
is de vraag wie de meevaller mag houden. 
Nieuwsgierig geworden? Lees meer in het artikel op de 
volgende bladzijde. 
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Haarlems Dagblad 2011‐12‐13 Rode Loper ‐ Fietsers negeren verkeerslichten 
De bussen rijden sinds gisteren over de Rode Loper. Daarmee is de Kruisweg definitief een fietsstraat geworden die 
gedeeld wordt met de bussen van Connexxion. Gelukkig hebben er nog geen ongevallen plaatsgevonden, maar bijna 
aanrijdingen met fietsers waren er wel al.  
Die fietsers rijden bij de nieuwe verkeerslichten stug door, ook al staat het licht voor hen op rood. Dat is iets wat zo 
vaak gebeurd als een fietser geen verkeer ziet komen. Daardoor komen de bussen in de problemen als zij de bocht 
vanaf het stationsplein richting Kruisweg nemen. 
 
Dat is voor de Fietsersbond natuurlijk geen nieuws, aldus Jaap Moerman. Die is niet verbaasd over het gedrag van 
fietsers. Hij vindt het een raar kruispunt omdat mensen daar geen kruising verwachten.  
Wij hebben daar al vaker voor gewaarschuwd. Volgens de gemeente is uit veiligheidsoogpunt gekozen voor de 
oplossing met de verkeerslichten.  
 
Het is voor beide partijen, fietsers en buschauffeurs, nog flink wennen. Sommige chauffeurs namen nog gewoon hun 
oude route via de Jansstraat. Wij hopen dat iedereen uiteindelijk gewend zal raken aan de nieuwe situatie en dat er 
geen ongelukken zullen plaatsvinden.  
 
Lees het hele artikel op de volgende pagina. 
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